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- ředitel přivítal přítomné uživatele, hovořil o předvánoční době a 
úkolech na příští rok, informoval přítomné o novinkách, přivítal nové 
klienty a zaměstnance. Výzva pro uživatele: s každým problémem je 
možno se obrátit na jakéhokoliv pracovníka DZR, případně využít 
schránku důvěry. Ředitel poděkoval za vánoční výzdobu Domova s 
tím, že se těší na vánoční stromeček.

- soc. pracovnice hovořila o štědrovečerních dárcích a organizaci 
Štědrého dne, případně o společném setkání před Štědrým dnem.

- ředitel informoval o současné situaci s energiemi a hovořil o nutnosti 
hledání úspor (jak větrat, nastavení topení ad.). Vedoucí PSS 
zdůraznila nutnost pravidelně větrat pokoje.

- byla zhodnocena kvalita stravy, klienti velmi spokojeni s dílčí 
změnou dodavatele - ZD Ludmírov jak v kvalitě, tak i v kvantitě 
stravy.

- pí Srdýnková informovala o adventních a vánočních kulturních a 
společenských akcích – výlety na betlémy, setkání u punče, vánoční 
Olomouc, vystoupení dětí ZŠ Vilémov, přednášky pana Arnoše ad. 
Klienti vyzváni k procházkám i v zimním počasí a maximálnímu 
zapojení do pořádaných akcí.

Diskuse klientů: Pí Popelková a p. Czapák pochválili kvalitu stravy a 
cestopisné přednášky pana Arnoše. P. Vodák chce hudební 
štědrovečerní program. Klienti vyjádřili spokojenost s životem 
v Domově i s chováním pracovníků.

- na závěr ředitel popřál krásný adventní čas a byla uspořádáno 
mikulášské vystoupení s rozdáváním dárků.
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